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АНАЛИТИЧЕСКАЯ КАРТИНА ИННОВАЦИОННОЙ ДЕЯТЕЛЬНОСТИ 

ОРГАНИЗАЦИЙ ПРОМЫШЛЕННОСТИ РЕСПУБЛИКИ БЕЛАРУСЬ 

 
Исследуется аналитическая картина инновационной деятельности организаций промышленности 

Республики Беларусь. Проведен анализ инновационных процессов в различных родах деятельности. 

Проведена оценка инновационной активности промышленных организаций страны и их оснащенность 

необходимыми условиями для развития. Дана оценка тенденций развития инновационных процессов в 

промышленных организациях Республики Беларусь. 

Ключевые слова: инновационная деятельность организация; инновационная активность 

Республики Беларусь; перспективы для развития инновационной деятельности.  

Рис. 2, Табл. 1. Библиогр.: 3. 
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ANALYTICAL PICTURE OF INNOVATIVE ACTIVITY OF ORGANIZATIONS OF THE 

INDUSTRY OF THE REPUBLIC OF BELARUS 
 

The analytical picture of the innovation activity of industrial organizations of the Republic of Belarus is 

investigated. The analysis of innovative processes in various types of activities. The assessment of innovative 

activity of industrial organizations of the country and their equipping with the necessary conditions for 

development is carried out. An assessment of the development trends of innovative processes in industrial 

organizations of the Republic of Belarus is given. 

Key words: innovation activity organization; innovative activity of the Republic of Belarus; prospects for 

the development of innovation. 

Fig. 2. Table 1. Ref.: 3 titles. 
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